
OBČINSKO TURISTIČNO DRUŠTVO
JE ZBOROVALO

V začetkn februarja je imelo Turistično društvo Moste-Polje svoj obču zbor,
ki se ga je udeležilo več kot 45 članov in na njem je izvršni odbor podal ledri
obračun svojega dela. Predsednik Turističnega društva Edvard Svetek, ki
društvo vodi že od vsega začetka, je v svojem poročilu navedel podatke o tem,
kaj vse je društvo v minulem letu naredilo, pa tudi česa ni. Iz poročfla je bio
razvidno, da društvo ni opravilo vseh nalog, ki si jita je zadalo za leto 1992.
Vzroki za to so bili objektivni, še posebej je društvo namreč pestikt pomaapn-
nje denarja. Društvo je ljubiteljsko in se tako v njem marsikaj napra»i hrcz-
plačno, vsega pa vendarle ne, saj je potrebno kup stvari ali kupiti ali pa •arooti
pri obrtniku. Denarja, ki ga Turistično društvo pričakuje od Ijabljanske tvi-
stične zveze, je vsako leto manj, saj je manj turistov, in tako manj dohodka od
turističnih taks, iz katerih se finansirajo turistična društva. Kljub team pa je
Turistično društvo z učenci Osnovne šole Sostro pripravilo očiščevaho akdjo,
sodelovalo z aktivom kmečkili žena pri njihovi prireditvi v Zadvoru. ptipnvflo
izlet svojih članov, izvedlo ocenjevanje kmetij, javnih prostorov in šol v okrin
akcije, ki jo vsako leto pripravi Turistična zveza Ljubljane na temo čistega n
urejenega okolja. Naši člani so sodelovali tudi v akciji za čisto in urejeao
Slovenijo, pa tudi na sejmu Alpe-Jadran, kjer se je predstavila naša -*-——

Turistično društvo ima prav gotovo
svoj pomen tudi v skrbi za čisto in
urejeno okolje. Še vse premalo se za-
vedamo, da imatno samo eno okolje
in to bo takšno, kot si ga bomo sami
uredili. A ne gre le za urejenost, pač
pa za miselnost ljudi in njihov odnos
do okolja. S temi problemi se sreču-
jemo na vsakem koraku, bližnji oko-
lici pa tudi drugod. Ob tem bi se
moral vsak vprašati predvsem, kaj je
sam storil za čisto in urejeno okolje.
Seveda pa je potrebna tudi prisila za
tiste najbolj neodgovorne. Kazni naj
bodo ustrezne njihovemu deliktu in
ne le simbolične. Takih pa je zdaj
veliko preveč.

Skupščina občine Moste-Polje je
v preteklem letu začela z akcijo zbira-
nja pomembnih zgodovinskih in turi-
stičnih znamenitosti, ki bi jih v pri-
hodnosti lahko uporabila za naš turi-
stični razvoj, ki bi počasi moral po-

stati del gospodarstva. To akcijo je
prav gotovo potrebno pozdraviti in
upamo, da bo občina svojo pripravlje-
nost na to pokazala s tem. da bo
predložila načrt razvoja turizma v ob-
čini.

Tudi načrt za leto 1993 ima podlago
predvsem na razpoložljivih finandnih
virih. Turistično društvo pričakuje. da
Ie ne bodo tako skromni. kot so bili
lani. Razveseljivo pa je. da je tudi
občina posegla v turistična dogajanja
in da bo postavila nekaj informativnih
tabel. Tudi preostali govorniki na
občnem zboru so se zavzeli za skrb za
lepo in urejeno okolico naše občine in
za poostritev nadzora nad kršilci. Več
pozornosti je potrebno posvetiti ones-
naževanju. tudi tistemu. ki ga puščajo
za sabo psi. To je postalo že kar velik
javni problem, pa tudi pasje lajanje
marsikoga moti.

Društvo je ob tej priložnosti izvo-

lilo nov upravni odbor. ki ga bo tudi
v pribodnje vodil Edvaid Svetek. Po-
deijena so bila tudi praktična darila
vsem. ki jih je ocenjevalna komisija
naSe občme dala za zgled drugitn na
podTočju čistc in urejene okolice. Že
v prejšnji številki smo napisali kdo so,
a jih omenimo $e enkrat: Anton Pri-

iz ZaJoga za urejeno kmetijo,
" posdqa Zaiog za urejeno

žeiezniško postajo. Osnovna šola
MmrtH Kipu iz Novih Fužin za ure-
jeno okolico in CvetBčaraa Eli z Zalo-
§ke ceste za veliko vzpodbudo. ki jo
daje s svojo lepo urejenostjo.

Občnem zbom sta prisostvovala in
ga pozdravila tudi v.d. predsednik ob-
čjnske skupščine gospod Celestina in

pa predsednik Turistične zveze Ljub-
ljana Lojze Šostar.

Kot vsako leto je društvo pripravilo
bogat srečelov, od katerega gre dobi-

ček za delo Turističnega društva.
Zaključek večera je popestril Mirko
Pichler s svojimi iluzionističnimi triki,
ob katerih je bilo veliko smeha. E.S.


